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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 3/2020 

Den konání 6. 3. 2020 

Místo konání Kladno 

Čas  Od 10:00 Do 15:30  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, 
předseda 

přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, 
člen OV 

přítomen 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, 
člen OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, 
sekretář 

přítomna 

Přítomnost dalších osob    

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání: 

2. 
2.1 
2.2 
2.3 

Předseda OV 
Projekt K. Vašáková – SCM 
Zápis z VV z 15. 1. 2020 
Zápis z Rady 26. 2. 2020 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 

4.10 

Rozhodnutí OV 
ZZVJ 
Středočeská jezdecká liga, Český pohár ČJF 
Jarní drezurní školení, Refreshing skoky, drezura, všestrannost 
Vznik nových subjektů 
OPP 
Galavečer oblasti 
Závody – zrušení 
Oznámení o uvalení předběžného opatření 
Nákup PC 
Příští jednání OV 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení č.1/10/19 OV schvaluje navržený program. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

2.1. 

Předseda OV Středočeské oblasti: 
 
Předseda oblasti podal OV informace ohledně průběhu Projektu SCM, zpracovaný 

Mgr. K. Vašákovou. 
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Ing. Bůžková podala OV informaci, že vyúčtování podílu oblasti na těchto 

soustředěních bude realizováno v měsíci březnu. Čerpán bude prostřednictvím 

projektu OPP. Maximální výše spoluúčasti je stanovena ve výši 60.000,- až 

70.000,- Kč. Tato částka bude považována za maximální i v případě dalších 

sezon. 

Současně bylo zdůrazněno, že i nyní je možnost se do projektu zapojit dodatečně, 

a to v pozici náhradníků. Pokud by v průběhu roku byli noví zájemci  účast, lze tuto 

možnost projednat. 

Usneseni 2.1/3/20 OV bere informace na vědomí ohledně dalšího průběhu v tomto bodu. Trvá. 

2.2. OV přečetl Zápis z jednání VV ČJF ze dne 15. 1. 2020 s poznámkou ohledně 

neřešení podnětů z oblastí z důvodu časové vytíženosti VV ČJF – především pak 

praktické podněty k distribuci informací o změnách pravidel. 

Tištěná pravidla objedná sekretář oblasti. 

Usnesení 2.2/3/20 OV bere Zápis na vědomí. 

2.3. OV přečetl Zápis z jednání Rady ČJF ze dne 26. 2. 2020, z něj vyplývá: 

 Předseda oblasti seznámil OV s termínem uzavření ekonomické agendy 

za rok 2019, kdy poslední změny jsou možné do 15. 3. 2020. Naše oblast 

má v současné době ekonomickou agendu zkontrolovanou a neeviduje již 

žádné další úpravy a změny. 

 Investiční dotace MŠMT – za oblast B OV zasílá požadavek:  10x časomíra 

(běžný typ, tři brány), 5x vodní bazén pod skok a 5x vodní příkop. 

Současně vyjadřuje nesouhlas s nákupem parkurových překážek touto 

cestou. Sekretářka oblasti tuto informaci odešle i přímo J. Skřivanovi, který 

má problematiku na starosti. 

 OV dále jednal o návrhu Rady na výši platu sekretáře oblasti a s navrženou 

částku považuje za adekvátní a souhlasí s ní (pro 3:2). Sekretářka oblasti 

současně potvrdila, že i ona považuje částku 24 tis. měsíčně za své úkony 

odpovídající, a při zpracování agend sekretáře je schopna pracovat 

operativně dle potřeb, je schopna zajistit veškeré úkony sekretáře 

v potřebném rozsahu, a nepotřebuje posílit druhou osobou, mimo agendu 

ekonomiky a OPP.  

 OV dále jednal o návrhu na DPP pro pana M. Moudrého, schvalovatele 

rozpisů oblasti. Podklad byl zpracován na základě požadavků sekretariátu 

ČJF a bude odeslán. Administrací pověřen sekretář oblasti. Bylo 

rozhodnuto o částce odpovídající činnosti o délce 15 hod měsíčně, ta bude 

doplněna o patřičné náhrady dle sazebníku (700,- za telefon). 

 OV se dále zabýval směrnicí pro náhrady za používání vybavení, ing. 

Bůžková ověří, zda je určena pro všechny funkcionáře a spolupracující 

osoby. Dle toho pak bude upřesněno odměnění dalších osob, které pro 

oblast pracují (členové OV, administrátoři oblastních aktivit). 

 OV zvažuje, zda navržené zasílání dokladů elektronickou cestou ideálním 

postupem. 

Usnesení 2.3/3/20 OV schvaluje navržené  postupy, o rozhodnutí bude informován VV 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

3 
 

Ing. Bůžková zrekapitulovala údaje z účetnictví 2019 doplněné informacemi 
z Rady ČJF a dále informovala o rozpočtu 2020. Pro oblasti byla zpracována 
tabulka s uvedením částky rezerv, příjmu za licence a prostředky pro čerpání akcí 
OPP kap..II a III. K rozpočtování nákladů oblasti žádná informace prezentována 
nebyla. Dále podrobněji komentovala jednotlivá usnesení – investice, odměny 
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sekretářů. V. Drbal pak prezentoval plán financování sportu pro rok 2020 – MČR, 
repre …. 

Usnesení č.3/3/20 OV bere na vědomí. 

4.1 ZZVJ 2020 

 ZZVJ 26. 3. 2020 - Mělník – OV stanovil komisi ve složení – M. Moudrý -  

hl. komisař, I. Matoušková, J. Chvapil – komisaři, J. Nosková – náhr. 

komisař. 

 ZZVJ 28. 3. 2020 - Kolín – OV stanovil komisi ve složení M. Moudrý – hl. 

komisař, I. Matoušková, MVDr. M. Burešová – komisaři, Ing. M. Veselý – 

náhr. komisař. 

 ZZVJ 5. 4. 2020 – Ptýrov – OV stanovil komisi ve složení V. Drbal – hl. 

komisař, MVDr. M. Burešová, Ing. J. Gotvald – komisaři, Ing. P. Bůžková 

– náhr. komisař. 

 ZZVJ 8. 4. 2020 – Heroutice – OV stanovil komisi ve složení Ing. A. Klauz 

– hl. komisař, Ing. M. Veselý, J. Šteker – komisaři, J. Perníčková nebo M. 

Perníček – náhr. komisaři. 

Usneseni č.4.1/3/20 OV schvaluje komisi na výše uvedené ZZVJ. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. OV jednal po podobě SJL v návaznosti na uveřejněná a schválená pravidla pro 

finále - Národní pohár ČJF pro děti a juniory ve skocích. OV souhlasí s úpravou 

pravidel SJL dle pravidel finále tak, aby bylo možné obě aktivity propojit. 

Ing. Pavlína Bůžková přednesla návrhy, zpracované společně s administrátorkou 

SJL J. Holíkovou, po konzultacích bylo odsouhlaseno následující: 

- Název Středočeská jezdecká liga bude používán současně s novým 

názvem Národní pohár, není vyloučeno dle vývoje úplné přejmenování. Na 

flotech pro kvalifikační kola bude již potisk dle nového 

- Stylové soutěže ve skocích budou pro děti obtížnost ZM a junioři Z, 

bodováni do společné tabulky ve stejném sytému + 1 bod navíc k 

získanému 

- OV na každé kolo poskytne pro všechny soutěže oblastního seriálu do 

třetího místa floty a trička oblasti formou poukázek 

- Do termínu kvalifikačních kol budou započítávány jako další samostatné 

kolo výsledky 1. kola OM dané kategorie. Návrh termínů kvalifikací bude 

ještě upraven dle výsledku jednání s pořadateli – priorita je, aby nedošlo 

k souběhu seriálu Paragan v rámci jednoho závodu.  

- Finance pro pořadatele – 2.000 + 2.000 dle podmínek pravidel 

- Pravidla budou po doplnění odeslána ještě k finálnímu odsouhlasení PER 

ROLLAM členům OV, a poté ihned uveřejněna. 

OV dále jednal o podobě SJL v ostatních disciplínách: 

- Bylo rozhodnuto, že ostatní disciplíny budou v průběhu sezony žebříčkově 

sledovány – bude garantovaná aktualizace minimálně 1x měsíčně na webu 

oblasti 

- Pro drezuru a všestrannost žebříčky bude tvořit sekretářka oblasti. Ta po 

konzultaci s p. Moudrým (drezura), p. Klauzem (všestrannost) a p. 

Veselým (spřežení) zpracuje pravidla pro výpočet – ty pak pošle 

administrátorce celého seriálu J. Holíkové na zpracování do totožné 

grafiky. Bylo rozhodnuto, že i když je systém hodnocení výrazně 

orientován na pořadatele oblasti, nebudou díky tomu v roce 2020 

podporování finančně – OV je schopen být nápomocen po PR stránce a 

medializaci pravidel a žebříčku. 
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 Drezura – STP zůstávají v podobě z roku 2019 s úpravou – účast povolena 

sportovcům, kteří v předchozích dvou letech neabsolvovali soutěže st. ST 

a vyšší, děti S a vyšší. Žebříček umístěných v SJL drezura bude zpracován 

z drezurních závodů, pořádaných v rámci Středočeské oblasti s tím, že 

soutěže FEI budou hodnoceny koeficientem 1,2 bodu. 

 Všestrannost – STP zůstávají v podobě z roku 2019 s úpravou – účast 

povolena sportovcům, kteří v předchozích dvou letech neabsolvovali 

soutěž S a vyšší. Žebříček bude vyhodnocen stejně jako v roce 2019 – 

součtem bodů z kvalifikačních závodů. Termíny kvalifikačních závodů 

uveřejní sekretář na webu oblasti. 

 Spřežení – STP zůstávají v podobě z roku 2019 – žebříček bude 

vyhodnocen podle výsledků Českého poháru spřežení. Na webu oblasti 

bude prolink na web uvedeného poháru, který je bohužel soukromý, a 

žebříčky neobsahují všechny potřebné údaje. Vyhodnocení oblastních 

zástupců  lze dle situace ještě upravit. 

 Pony bude i nadále vyhodnocováno dle JISu a případně doplňujících 

konzultací s trenéry 

STP SJL ve všech disciplínách dopracuje administrátorka  seriálu J. Holíková po 

zaslání podkladů sekretářem oblasti a zašle členům OV ke kontrole a případným 

připomínkám. Po jejich schválení budou umístěny na web oblasti včetně informace 

o vyhodnocení. Ing. Bůžková získala administrační přístupy na web, a v rámci této 

aktivity a další aktivit PR je tedy možné informace doplnit pro větší aktuálnost více 

cestami. 

Ihned po finálním dokončení pravidel, bude dopracován dokument s pokyny pro 

pořadatele a každému individuálně rozeslán, OV bude současně informován o 

zajištění odpovídajícího sboru funkcionářů. 

Na danou aktivitu navazuje i OM oblasti – ing. Bůžková upraví STP pro všechny 

disciplíny a zašle ke schválení PER ROLLAM. Bylo rozhodnuto, že věkové 

kategorie budou v roce 2020 sjednoceny s celorepublikovými a SJL. 

Usnesení č.4.2/3/20 
 

OV schvaluje odhlasované návrhy. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 
 

 

OV byl sekretářem oblasti informován o průběhu Jarního drezurního školení, které 

se konalo dne 29. 2. 2020, 10:00 hod, místo školení – spartakiádní stadion 

Strahov, v místnosti č. 209. Školitel H. Žižková.  

Počet účastníků – 20.  

V disciplíně skoky, drezura a všestrannost bude uspořádán refreshing ve spojení 

s oblastí Praha. Termín – 11. 3. 2020, spartakiádní Strahov, školitel M. Blažek, 

Ing. A. Klauz, MUDr. H. Žižková. 

Administrací školení je pověřen sekretář oblasti ve spolupráci s I. Hůlkovou. Do 

data jednání OV se na refreshing přihlásilo 48 účastníků. Z důvodu vysokých 

počtů účastníků bylo rozhodnuto, že příště bude refreshing pro skoky pořádán 

vždy samostatně přímo naší oblastí. 

Dále OV navrhuje VV, že by bylo v letošním roce potřebné uspořádat společné 

školení schvalovávatelů rozpisů, a dále uvažovat o školení pro pořadatele a 

zpracovávatele výsledků – tento požadavek trvá od minulého Zápisu z jednání 

OV. 
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Usnesení č.4.3/3/20 OV schvaluje zprávu z Jarního drezurního školení a termín Refreshingu pro 
rozhodčí – skoky, drezura, všestrannnost. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.4. 

 

OV schvaluje vznik nového subjektu: 

 Stáj Nechánice  

Usnesení č.4.4/3/20 OV bere na vědomí vznik nového subjektu. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.5 OPP 
OV jednal o předběžných soustředěních oblasti (oblastní SCM), vypsaných 
v rámci projektu OPP s předpokladem: 

 skoky mládež s ubytováním spoluúčast – projekt K. Vašákové - trvá 

 všestrannost – Přeštěnice – termín 27. – 29. 3. 2020, v rozsahu jako 
v podzimním termínu vč. úhrady nákladů na ubytování a stravování, 
odpovědná osoba za realizaci a administraci J. Štván (byl informován 
sekretářkou oblasti), a za průběh po odborné stránce A. Klauz (organizace 
a garance regulérnosti tréninků a zpracování závěrečných zpráv). 
Předpokládaný počet boxů – 20. V případě potřeby možno navýšit. Akce 
byla sekretářem oblasti vložena do JISu, informace vyvěšeny na web a FB 
oblasti a rozeslány mailem. 

 drezura a pony – v režimu pouze podpora pronájmu ploch a nákladů na 
trenéra – nová oblastní metodika pro jaro 2020 

P. Bůžková zaktualizovala dokument dle dohodnutých úprav (max. 2 podpořené 
akce na jednoho pořadatele, podpora jednoho účastníka max. 2x, u účastníků 
SCM možná podpora pouze v rámci jiné disciplíny, postup při účasti dvou trenérů, 
a podpora trenérů pouze z oblasti B) a potencionálním pořadatelům odeslal 
sekretář oblasti. 
OV již obdržel žádosti z JK Mělník (23. 2. 2020 a 7. 3. 2020), Horse-Support a JK 
Heroutice (28. – 29. 2. pony a velcí koně jezdců do 14 let s M. Perníčkem, dále 
28. – 29. 3. drezurní soustředění s Ing. J. Perníčkovou) o pořádání akcí v tomto 
režimu.  
OV schvaluje vyúčtování Horse-Support ve výši 23.000,- Kč za soustředění 
drezura s M. Broucher (31. 1. – 1. 2., 10 účastníků se 14 koňmi) a dále vyúčtování 
tohoto subjektu ve výši 23.000,- Kč za soustředění drezura s M. Broucher (28. 2. 
– 1. 3., 11 účastníků se 14 koňmi). 

Usnesení 4.5/3/20 OV schvaluje navržené postupy, termíny a vyúčtování. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.6 OV jednal o průběhu Galavečera Středočeské oblasti, který se konal 22. 2. 2020 
v Městském a společenském domě v Kolíně s tím, že průběh Galavečera byl 
celkově zdařilý jedinou komplikací byl souběh s Galavečerem všestrannosti a 
spřežení. 
OV schvaluje faktury ve výši 19.300,- Kč firmě MSD Kolín za pronájem sálu, 
12.000,- Kč Stáji Václav Kolín za část technického zajištění Galavečera. Dále po 
doúčtování dalších nákladů bude Stájí Václav Kolín fakturována již známá částka 
32.900 + náklady na ozvučení a techniku. 
OV navrhuje kontaktovat pořadatele Galavečera Zlaté podkovy, zda by nebyla 
možnost přesunu termínu jejich akce v jiný termín, než je plánovaný Galavečer 
naší oblasti v roce 2021. Ten je plánován na 20. 2. 2021. OV pověřuje pana Ing. 
Klauze  tak jako v předchozím roce jednáním v této problematice- pokud je znám 
termín oblastního galavečera již rok dopředu, je dostatečný prostor pro dojednání. 

Usnesení 4.6/3/20 OV schvaluje vyplacení faktur. 
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4.7 OV schvaluje zrušení závodů z kalendáře závodů a upouští od sankce za jejich 
zrušení: 

 21. – 22. 3. 2020 drezura Zduchovice 

 4. 4. 2020 paravoltiž Všetice 

Usnesení 4.7/3/20 OV schvaluje zrušení závodů z kalendáře. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.8 OV se zabýval situací ohledně návrhu na zahájení DŘ proti J. G., J. K., M. M., M. 
P., členů Středočeské oblasti. Sekretářka oblasti obdržela zprávu o předběžném 
opatření, vydaném DIK ČJF proti dotčeným osobám. Ta byla přečtena a OV bere 
na vědomí. 

Usnesení 4.8/3/20 OV bere předběžné opatření na vědomí. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.9 Investice: 
OV jednal o nákupu oblastní fotobuňky a vyřazení stávajících z provozu. 
S ohledem na to, že oblastní fotobuňky jsou téměř nefunkční, byly konzultovány 
možné varianty. Po zkušenostech z praxe nezávisle na typu a hodnotě daného 
zařízení bylo konstatováno, že režim užívání techniky s možností zapůjčení bez 
účasti zodpovědné osoby osobně na závodech, není reálný. Téma trvá, navíc je 
třeba prověřit stav staré fotobuňky, prověřit její režim užívání, a případně jí vyřadit. 
Dále bude OV osloven Ing. J. Gotvald s požadavkem na dodání dokumentu a příp. 
vyúčtování zápůjčky oblastní fotobuňky v roce 2019. Poté bude pro rok 2020 
dořešen režim užívání stávající staré fotobuňky, není vyloučena i nabídka prodeje 
Ing. Gotvaldovi, nebo její návrat na sekretariát oblasti. 
OV po stížnostech sekretáře oblasti na nefunkčnost notebooku projednal návrh na 
nákup nového přístroje. Návrh byl schválen na předchozím OV, příslušný 
pracovník sekretariátu je informován. 
Zajištěním je pověřen sekretář oblasti - trvá 

Usnesení 4.9/3/20 OV schvaluje nákup nového notebooku, určeného pro práci sekretáře 
oblasti. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4.10 OV schvaluje datum příštího jednání OV na 14. 4. 2020 v 10:00 hodin, Kladno. 

Usnesení 4.10/3/20 OV schvaluje jednání OV na 14. 4. 2020 v 10:00 hod., Kladno. 

Hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV v tomto období neměl žádné schválení per rollam. 

  
Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 
 

2. 

Nákup nového notebooku a zřízení nových komunikačních přístupů – oboje předchozí zápis, 

trvá bod 2.1/3/20.  

Stav účetnictví 2019 zkontrolován, odměna sekretáře dle návrhu z Rady (je očekáván nový 

návrh práce dle GS). Návrh na pořízení investic bod 2.2/3/20. 

 
        Zapsala: Jana Nosková 


